



EUROPEAN
GRADUATE SCHOOL
of MANAGEMENT



鸿鼎教育
HD - Education

Your Quality Education
to the Future Starts Here

您未来的优质教育从这里启航

Master of Business
Administration
工商管理硕士

MBA



a.r.u.

Anglia Ruskin
University



www.egsm-edu.com

Anglia Ruskin University 安格利亚鲁斯金大学

European Graduate School of Management is involved in collaborating with leading universities and B-schools globally in order to provide high quality and internationally accredited programs to learners in Middle East & Africa.

European Graduate School of Management 欧洲研究生管理学院

The programs are customized to fit a working professional 'wish list', ticking all the right boxes of affordability, flexibility, blended mode and taught by reputed faculty members.

The school also firmly believes in power of networking as the business development rests heavily on exchange of ideas of like minded individuals.

欧洲管理研究生院与全球领先的大学和商学院合作，为中东和非洲的学习者提供高质量和国际认可的课程。这些课程是根据在职专业人士的“愿望清单”进行定制的，满足负担能力、灵活性、混合模式的所有要求，并由知名教师授课。

学校还坚信网络的力量，因为业务发展很大程度上取决于志趣相投的人的思想交流。

Anglia Ruskin has 39,400 students worldwide with campuses in Cambridge, Chelmsford, Peterborough and London. It shares further campuses with the College of West Anglia in King's Lynn, Wisbech and Cambridge and has partnerships with universities around the world including Berlin, Budapest, Trinidad, Singapore and Kuala Lumpur. There are four faculties of study at the university: Faculty of Business and Law, Faculty of Arts, Humanities & Social Sciences, Faculty of Health, Education, Medicine & Social Care and Faculty of Science & Engineering.

安格利亚鲁斯金大学在全球拥有 39,400 名学生，校区位于剑桥、切姆斯福德、彼得伯勒和伦敦。它与西安格利亚学院在金斯林、威斯贝希和剑桥等地共享校园，并与柏林、布达佩斯、特立尼达、新加坡和吉隆坡等世界各地的大学建立了合作伙伴关系。大学设有四个学院：商业与法律学院、艺术、人文与社会科学学院、健康、教育、医学与社会关怀学院以及科学与工程学院。

The Qualifi Level 7 PostGraduate Diploma in Strategic Management and Leadership (120 CREDITS) same level as master's degrees. learners will have to COMPLETE dissertation with university to achieve a full master.

As this qualification is approved and regulated by Ofqual (Office of the Qualifications and Examinations Regulation), learners are also eligible to progress to an MBA top-up with advanced standing with many universities in the UK.

战略管理和领导力 7 级研究生文凭 (120 学分) 与硕士学位相同。学习者必须在大学完成论文才能获得完整的硕士学位。

由于该资格获得 Ofqual (资格与考试监管办公室) 的批准和监管, 学习者还有资格升读 MBA 课程, 并获得英国许多大学的高级资格。

Top-Up MBA Program Structure MBA 充值课程结构

STAGE
1

Step 1

Registration Qualifi
Level 7 PostGraduate
Diploma



Step 2

Completion & Receiving
Qualifi Level 7
PostGraduate Diploma +
Research Writing /
Final Project



步骤 1

报读7级研究生文凭

阶段
1

步骤 2

完成并收到
7 级研究生文凭 +
研究写作/期末项目

STAGE
2

Step 3

UK Top-up MBA
Registration



Step 4

MBA Final
Master Thesis



Step 5

Graduating with MBA
from the UK Universities



步骤 3

报读英国 MBA
衔接课程

步骤 4

MBA最终
硕士论文

阶段
2

步骤 5

英国大学
MBA毕业

FACULTIES on the MBA programme come from all over the world and are at the forefront of current research and consultancy with internationally recognised companies and the UK government. This keeps our programmes fresh, relevant and up-to-date.

MBA课程的教师来自世界各地，内容来自国际知名公司和英国政府当前研究和咨询的最前沿。这使我们的项目能持续保持新鲜、相关和最新。



Prof. Allan E. GARDNER
Education: DeVry University Scottsdale
Field: Human Resource Management
United States of America



Felix URECH
Education: INSEAD
Field: Strategic Project Management
Switzerland



Prof. Victor ALVES
Education: La Salle - URIL, Barcelona
Field: Sales & Marketing
Spain



Prof. William GADISON
Education: University, Abilene, TX
Field: HRM & General Management
United States of America



Dr. Attila SHELLEY
Education: Stanford University
Field: Strategic Management
United States of America



Dr. Victoriano TRAVIESO
Education: South Bank University, London - UK
Field: Business Law
Spain



Prof. Brian SULLIVAN
Education: University of Chicago, U.S.A.
Field: Finance & Economics
United States of America

MBA Program Highlights MBA 课程亮点



**European Quality Education
Internationally Recognized**
国际认可的欧洲优质教育



Duration only 10 - 12 Months
持续时间短至10 - 12 个月



**Faculties From Europe,
United Kingdom & USA**
来自欧洲、英国和美国的师资队伍



**Accredited by Ministry
of Education UK**
获得英国教育部认可



Schedule Flexible
日程安排灵活



**Graduation Attending
in London**
到伦敦参加毕业典礼



Mode of Study Online
在线学习方式



**Learning Management System
(LMS) Complete access to**
通过学习管理系统 (LMS) 进行



鸿鼎教育
HD-Education

📍 Address: 2802, No. 777
Hongqiao Rd, Huijing
International Plaza

🌐 www.edu-hd.com



EUROPEAN
GRADUATE SCHOOL
of MANAGEMENT

📍 P.O.Box No: 391186
Suite 17 The Iridium Building
Umm Suqeim Road, Al Barsha
Dubai, United Arab Emirates

☎️ +971 50 6374482

🌐 www.egsm-edu.com